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1 października 2008

Spotkania

Marszałek Adam Jarubas spotkał się z Jolantą Daniel, wiceprezes zarządu Świętokrzyskiej
Agencji  Rozwoju  Regionu  S.A.  Rozmawiano  o  funkcjonowaniu  oraz  przedsięwzięciach
planowanych przez Agencję.

Marszałek Adam Jarubas spotkał się z Jolantą Daniel, wiceprezes zarządu Świętokrzyskiej
Agencji  Rozwoju  Regionu  S.A.  Rozmawiano  o  funkcjonowaniu  oraz  przedsięwzięciach
planowanych przez Agencję.

* * *

W zorganizowanym w siedzibie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach
spotkaniu poświęconemu planowanemu układowi obwodnic Kielc uczestniczy wicemarszałek
Zdzisław Wrzałka.

* * *

Gościem Marcina Perza, członka Zarządu Województwa będzie Wojciech Dębski, dyrektor
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kielcach. Rozmowa dotyczyć będzie przygotowań
do budowy dużego obiektu sportowego na Białogonie. Część pieniędzy na realizację tego
przedsięwzięcia MOSIR zamierza pozyskać z funduszy europejskich.

Z Tadeuszem Sayorem, wiceprezydentem Kielc, Marcin Perz rozmawiał będzie na temat
inwestycji drogowych realizowanych na terenie miasta. Omówione zostaną aktualne prace
oraz  stan przygotowań do remontów,  które  Kielce  zamierzają  rozpocząć w najbliższym
czasie.

Tematem spotkania Marcina Perza z dr. Andrzejem Adamczykiem, z Instytutu Ekonomii
UJK  będzie  możliwość  współpracy  samorządu  województwa  z  uczelnią  w  sprawie
przygotowania  przez  instytut  badań  i  analiz  społeczno-ekonomicznych  dotyczących
województwa  świętokrzyskiego.

* * *



Spotkania | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Spotkania | 2

Lech Janiszewski, członek Zarządu Województwa weźmie udział w posiedzeniu Komitetu
Sterującego, zamykającym wdrażanie projektu „Wrota Świętokrzyskie”.

W Jędrzejowie, z zarządem spółki „Ciuchcia Expres Ponidzie” spotka się Lech Janiszewski.
Podczas  spotkania  podsumowany  zostanie  zakończony  we  wrześniu  sezon,  omówione
doświadczenia z kolejnego roku działalności a także sytuacja finansowa spółki oraz przyszłe
działania promujące „Ciuchcię”.


